
KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ  

Földrajz-, és Földtudományi Szakterületi Koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

2015.10.13-2015.11.28. 

Először is elnézést szeretnék kérni a beszámoló külseje miatt, jelenleg itthon technikai 

problémákkal küzdök (meghalt a saját gépem), ezért ilyen jellegű a beszámoló, és ennek 

köszönhető a késés is, amiért szintén elnézést kérek. 

IDŐRENDI BONTÁS 

2015.10.13. Küldöttgyűlés 

2015.10.15. Földes Bevonó 

2015.10.19. Választmány 

2015.11.04. Földrajzos Klub Közgyűlés 

2015.11.05. Földes Játékest 

2015.11.16. Választmány 

2015.11.24. Küldöttgyűlés 

2015.11.25. Földes SzaCs 

+utódképzéses alkalmak 

ÁLTALÁNOS TEENDŐK 

A levelezőlistákat kezeltem, Facebook-csoportokat adminisztráltam, a szakterületi Facebook-

oldallal igyekeztem megosztani a legfontosabb tudnivalókat. A hirdetések eredményességét 

jelzi, hogy már többen (talán elegen is vannak) jelentkeztek pl. az Educatio kiállításra. A 

Földrajzos Klub előadásai rendben zajlanak, köszönöm a segítséget a klubosoknak, én 

személy szerint az elnökségből kikerültem november 4-én, Alapszabály módosítás miatt az 

elnökségi tagok száma is csökkent. Választmányi delegáltságomnak eleget tettem, 

Küldöttgyűléseken részt vettem, fogadóóráimat megtartottam (volt, amit pótolva). 

SZÖVEGES BESZÁMOLÓ 

Október közepén tartottunk egy játékos jellegű Földes Bevonó előadást, aminek úgy 

gondolom nagy sikere volt, kb. 30 fő minimum részt vett rajta, aki érdeklődött a közélet, 

mentorság stb. iránt, igyekeztünk a nyers szakmaiság mellett poénos játékokkal, képes 

beszámolóval feldobni az alkalmat, ami szerintem nagyon jó hatással volt a résztvevőkre, 

reméljük, ennek lesz később gyümölcse. A Földrajzos Klub jelenleg átalakuláson megy 

keresztül, az előadások mellett új emberek bevonása, valamint a tagok számára képzéseken 

való részvétel a mostani fő irányvonal, ehhez kapcsolódott a november 24-i SzaCs is, ahol 



főleg ezt beszéltük meg, emellett jelenleg tervben van egy Földes Mikulás létrehozása a 

szorgalmi időszak utolsó hetére, teázós, ajándékozós rendezvény jelleggel. Szerencsére az 

emberek bevonása jól megy szakterületi szinten, ezt is mutatja a jelenlegi utódképzés állapota, 

ahol még mindig sok jelölt van, illetve olyan ember, aki nem feltétlen akar koordinátor lenni, 

de a szakterület munkájából ki akarja venni a részét és segíteni akar.  Terveim szerint a 

megfelelő utódjelölt a tavaszi félév kezdetén vált majd le engem, ugyanis jobbnak tartom 

akkor a váltást, így ő mehet majd végig koordinátorként a mentorrendszerrel, nem fog az őszi 

félév kezdetén a nyakába zúdulni váratlanul az összes teendő, lesz már róla tapasztalata, az 

utódjelöltek egyébként egyre felkészültebbek, jól halad a képzés. November 5-én egy újabb 

Földes Játékest zajlott le, a résztvevők az elmondások alapján jól érezték magukat. Tervben 

volt egy közös buli a Kémia és Fizika szakterülettel, ez ugyan nem jött össze, helyette viszont 

szakterületi szinten úgy döntöttünk, hogy földesek elárasztják a meglevő bulikat, és ha mi 

nem is szervezünk, de a meglevőkön részt veszünk, és jól érezzük magunkat, így volt hirdetve 

pl. kollégiumi buli is, valamint a Gólyabált is ennek fényében hirdettük erőteljesen, ezeknek 

köszönhetően a könnyed szórakozás is megmaradt az emberek számára lehetőségként. A 

tervezett bulit pedig eltoltuk tavaszi félévre, vagy esetleg egy potenciális vizsgatemető 

időpontjára.  

Köszönöm, hogy elolvastad beszámolómat, amennyiben kérdésed, észrevételed lenne, keress 

meg nyugodtan személyesen, vagy elérhetőségeimen, melyek a TTK HÖK honlapján 

megtalálhatóak. 
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